
Zápis ze schůze Školské rady Masarykova gymnázia 

Dne: 17. října 2012 
Místo: Masarykovo gymnázium Plzeň, sborovna 

Přítomní členové: 
 RNDr. Květuše Grohmannová  
 Mgr. Vlasta Nováková 
 Mgr. Jan Königsmark 
 Bc. Andrea Vocásková 
 Hana Šimánová 

Omluven: 
 Ing. Jiří Kuthan 

Hosté: 
 Ing. Olga Matějková  
 Mgr. Zbyněk Vastl  

Návrh programu: 
1. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy. 
2. Dohoda o možném konání doplňovacích voleb. 
3. Projednání námětů členů Školské rady Masarykova gymnázia. 

Zápis z jednání: 
1. Všichni přítomní členové Školské rady jednomyslně schválili Výroční zprávu  

o činnosti školy. Nepřítomný Ing. Kuthan tuto zprávu schválil prostřednictvím  
e-mailu. 

2. Členové Školské rady se usnesli, že ve školním roce 2013/2014 se nebudou konat 
doplňovací volby.  

3. Za zletilé studenty byl předložen návrh o možném vybudovaní přístřešku pro 
bezpečnou úschovu jízdních kol. Vedení školy tento návrh projedná. 

4. Taktéž na žádost zletilých studentů bude řešena otázka možného pronájmu školní 
tělocvičny pro nácviky maturitních plesů studentů MG zdarma/za kompromisní cenu 
v době 0. hodin a v brzkých odpoledních hodinách. 

5. Ředitelka školy Ing. O. Matějková stručně seznámila Školskou radu s budoucím 
směřováním školy pod jejím vedením. 

Zápis vypracovala dne 17. 10. 2012 Hana Šimánová. 

 ___________________________ ___________________________ 
 Ing. Olga Matějková  RNDr. Květuše Grohmannová  
  (předseda ŠR MG) 


